

法律免责声明

Legal notices

重要澄清:

Important:

我们和世界贸易组织"World Trade Organization", 简称 WTO, 没有任何关系。
我们只是注册的时候随机选择了 WTO-LAB.COM 而已。

We don't have any relationship between We and the World Trade Organization (WTO) .
We just randomly chose WTO-LAB.COM registered.

本网站所有信息依据**深圳市华检检测技术有限公司**相关资料, 其官网为: www.ctl-lab.com。
本网站只是信息推广平台, 有关信息的准确性, 权威性, 请移至 www.ctl-lab.com 咨询, 本网站不对信息的正确性, 准确性, 权威性做任何保证, 也不承担任何法律责任。否则由本网站引起的任何法律问题或者纠纷, 均与本网站无关。

All information on this website is beased on CTL. its website is: www.ctl-lab.com. This website just information promotion platform, the accuracy of the information, authority, consult, moved to www.ctl-lab.com this website wrong information is correct, accuracy, and authoritative promise anything, also does not assume any legal liability. Otherwise any legal issues or disputes caused by this website, have nothing to do with this web site.

本网站所刊载的所有内容(包括但不限于文本、图片、数据、照片、音视频等)及网站设计版权如果有侵犯您的版权, 请及时与本网站管理员联系, 电子邮件地址: info@wto-lab.com。我们收到信息核实后, 会 24 小时内删除相关侵权行为。本网站及负责人将不负任何法律责任。

All content contained in this website (including but not limited to text, images, data, pictures, audio and video, etc.) and website design copyright if there is a violation of your copyright, please contact the webmaster, email address: info@wto-lab.com. After check, we have received information will be deleted within 24 hours related infringement. This web site and will not take any legal responsibility of the person in charge.